
Varför ser vi färre hushåll i behov av ekonomiskt
bistånd trots det tuffa ekonomiska läget?

Det tuffa ekonomiska läget är fortfarande ett faktum i hela Sverige. Allt fler söker sig till
hjälporganisationer som stadsmissionen för att klara av vardagen ekonomiskt. För bara
några veckor sedan öppnade en nymatbutik i Linköping vars målgrupp är personer med
enmånadsinkomst på under 13 274 kr/mån efter skatt.

I arbetsmarknadsnämnden ser vi det motsatta resultatet. 200 färre hushåll har fått
ekonomiskt bistånd ( i januari i år jämfört med förra året). Nämnden går med ett
överskott på grund av ett lägre utbetalt ekonomiskt bistånd är prognostiserat. Samtidigt
kan nämnden rapportera ett sämre utfall för avslut mot arbete eller studier i januari
jämfört med förra året.

Med anledning av detta frågar jag ansvarigt kommunalråd:

- Hur många ansökningar på ekonomiskt bistånd har kommit in i januari 2024
jämfört med januari 2023?

- Hur många helavslag på ansökan på ekonomiskt bistånd såg vi i januari 2024
jämfört med januari 2023?
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